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Abstract (en)
In order to rule out the risk of jamming or squashing parts of the body when carrying out strength exercises, in the joint of a physiotherapy apparatus
a rigid bearing holder 2 is arranged on an insertion pipe for retaining a stop axle 3 and a swivel axle 4, a stop 6, provided with stop profiles 5,
being guided on the swivel axle 4, which stop is arranged rigidly on the pipe to be swivelled. The joint construction can be used particularly
advantageously for leg exercisers. <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei der Durchführung von Kraftübungen die Gefahr eines Einklemmens bzw. Einquetschens von Körperteilen auszuschließen, ist bei
dem Gelenk eines Kraftübungsgeräts an einem Einsteckrohr eine starre Lagerhalterung 2 zur Aufnahme einer Anschlagachse 3 und einer
Schwenkachse 4 angeordnet, wobei auf der Schwenkachse 4 ein mit Anschlagprofilierungen 5 versehener Anschlag 6 geführt ist, der starr an dem
zu verschwenkenden Rohr angeordnet ist. Besonders vorteilhaft ist die Gelenkausbildung bei Beincurlern einsetzbar.
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